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Abstract (en)
[origin: WO9107160A1] The storage bottle (10) contains a constituent of a medicinal solution (13) and a transfer device for transfering the solution,
one it has been mixed with a solvent, into a final-use container. The bottle comprises a constricted neck (12) in which is located, during the storage
phase, a sealing device (15) consisting of two elements: a first element (16a) consisting of an elastomeric stopper, and a second element (16b)
consisting of an elastomeric O-ring seal. At least one inlet opens into the space between the first and second elements of the sealing device.

Abstract (fr)
Le flacon de stockage (10) contient un composant d'une solution médicamenteuse (13) et un dispositif de transfert (11) pour la transférer, après
mélange avec un solvant, dans un conteneur d'utilisation finale. Ce flacon comporte un col rétréci (12) dans lequel est engagé, pendant la phase
de stockage, un organe d'obturation (15) composé de deux éléments: un premier élément (16a) constitué par un bouchon plein en élastomère et un
second élément (16b) constitué par un joint torique en élastomère. Une ouverture au moins débouche dans l'espace compris entre le premier et le
second élément de l'organe d'obturation.
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